
 
 

Föräldramöte Skellefteå FC 220821 
 

Idag genomförde vi andra föräldramötet i Skellefteå FC:s historia. Mycket har hänt sedan sist 
speciellt vad gäller organisationen bakom Skellefteå FC. Dage Munter, Kennet Isaksson och 
Björn Israelsson deltog för att berätta mer om detta. Förutom ett givande möte med många 
relevanta frågor från er föräldrar så fick vi även gott fika, tack Katarina Eriksson! 
 
Här kan ni se agendan samt en kort sammanfattning av mötet: 
 

* Skellefteå FC Presentation 
* Styrelsen Presentation 
* Sportgrupp 
* Sponsorgrupp 
* Ekonomi 
* Organisation kring Laget 
* Uppföljning av förra föräldramötet 

 

• Dage Munter som sitter i styrelsen gick igenom nya organisationen där 
valberedningen blir viktig för att fylla styrelseplatserna. Valberedningen kommer att 
bestå av Björn Israelsson och Jörgen Munter. Bild på nya organisationen hittar ni på 
nästa sida. 

 

• Kennet Isaksson och Björn Israelsson från sportgruppen kommer att arbeta med bland 
annat spelarrekrytering. De berättade också om planer på att samarbeta med 
fotbollslag i andra städer som kommit långt i utvecklingen till exempel Kalmar och 
Linköping. Detta skulle kunna vara en fantastisk möjlighet för tjejerna att provträna 
med några av Sveriges bästa fotbollsspelare. Det är också bra för oss som befinner oss 
i uppstartsfas att ta lärdom av andra föreningar som kommit långt i utvecklingen. 
 

• Förutom oss tränare som ni redan känner väl så kunde vi presentera vår nya lagläkare 
Anna Forsfjäll samt ett samarbetsavtal med sjukgymnast Ulf Aspbäck på Care of Nord 
samt Anna Fortfjäll. I tränarteamet finns också säsongen ut målvaktstränare Stefan 
Ekström. 
 

• Utifrån det vi bestämde på förra föräldramötet utvärderade vi läget. Vi kan konstatera 
att både, fika, filmning, registrering i Min Fotboll och sek fungerat mycket bra. Ett stort 
tack till Johan Eriksson som transportansvarig samt Johanna Östling och Nicklas 
Schönfeldt som genomförde charklådeförsäljning. Vi är också eniga om att Mattias 
Lundqvist imponerat i seket! 
 
- Genomförda försäljningar/arbeten: Städning arenan, charklådan, kratta hygge på 
SCA, påbörjat sälja FC-hoodies och annat till er föräldrar mm. 
- Planerade försäljningar: New Body och charklåda (Nicklas och Johanna håller i detta) 
- Nicklas Schönfeldt är marknadsansvarig och samordnar försäljningar och jobb☺ Hör 
av er till honom med idéer och frågor. Tel. 070-371 76 26 



 
 

 
 

• Mål för kommande säsong: 
- Stor buss till bortamatcher 
- Träningsläger i februari 
 
Till sist tack för ett givande möte och boka redan nu in medlemsmöte 17/9 preliminärt 
kl. 11.30 där ni behövs för att godkänna nya styrelsen☺ 
 
Ha det fint så ses vi snart igen! 
 
Maria 

 
 

Nya organisationen 
 
 
 
 

Sponsorgrupp 
Dage Munter 

Sportgrupp 
Kennet Isaksson 
Björn Israelsson 
Sebastian Stenvall 

Ekonomi 
Föreningsservice 
Alt. redovisningsbyrå 

Styrelse 
Dage Munter ordförande 
Sebastian Stenvall 

Ekonomi Dam 

Ekonomi F17 Sponsorgrupp F17 

Sponsorgrupp Dam 

Valberedning 
Björn Israelsson 
Jörgen Munter 


